
Referat fra FAU-møte 13. januar 2025 kl. 1800 på Holviga Barneskole. 
 
 
Til stede:  
FAU: Tor S. Eide, Andreas Topland, Bård Hemnes, Øystein Fossestøl, Lina Henriksen, Nina 
Boskovic og Jan Vidar R. Midtbø 
 
Andre: Ruth Skåre Grunnøy (rektor).  
 
 
Referent:  
Jan Vidar R. Midtbø 
 
 
Godkjenning av innkalling 
Ingen bemerkninger. 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 
Godkjenning av referat fra forrige møte 
Noen bemerkninger 
 
Konklusjon: Bemerkningene diskuteres i etterkant, og nytt referat blir sendt rundt. 
 
 
Informasjon fra skolen 
Rektor informerte om status ved skolen. 
 

• Elevtallet: Skolen har per nå 429 elever.  
• Økonomi: Budsjettet er i balanse per. desember 2024.  
• Nytt utstyr: Det er kjøpt inn nye symaskiner, og aktuelle lærere skal få opplæring i 

disse fra leverandør. Det er også kjøpt inn noe nytt lydutstyr. 
• Elevundersøkelsen: Resultatene fra elevundersøkelsen i 7. trinn er klare. De viser at 

Holviga Barneskole scorer litt bedre enn landsgjennomsnittet.  
• Ny skole: De endelige tilbudene til ny skole kommer inn i begynnelsen av februar. 

Avgjørelse blir tatt i mars.  
• Foreldremøter: Rektor presenterte plan for temaer for foreldremøtene på trinnene. 

FAU fikk komme med innspill, og flere detaljer ble lagt til.  Den største endringen er at 
vi ønsker at Barnevakten skal ha foredrag på foreldremøter. Vi ser for oss at dette blir 
en del av 4. trinns vårmøter fremover. FAU vil betale for disse foredragene. 

 
 
Søke om midler 
FAU ved Lina Henriksen, vil søke om midler til bygging av gapahuk og eventuelt 
aktivitetsområde i nærheten av skolen. FAU vil stille med eventuell egenkapital. 



 
Skiløyper 
Vi har fått tillatelse av grunneier til å preparere scooterkjørte skiløyper på jordet på motsatt 
side av Terje Løvås vei, forutsatt at forholdene ligger til rette for det. FAU vil betale for 
løypekjøringen. 
 
 
 
 


